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Z A P I S N I K 

sa 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Otoka koja je održana 29. svibnja 2023. godine u 13,00 sati u 

gradskoj vijećnici Grada Otoka. 

 

PRISUTNI: 

1. Stjepan Topalović 

2. Ivan Sluganović 

3. Filip Filipović 

4. Ivan Žagar 

5. Marija Čepo 

6. Tomo Babić 

7. Milenko Drljepan 

8. Mile Matanović 

9. Zoran Popić 

ISPRIČANI: 

1. Nikolina Cvitkušić 

2. Slavko Grgić 

3. Dalibor Znahor 

4. Dragan Bojić 

 

Uz vijećnike na sjednici su nazočni: Josip Šarić, gradonačelnik, Petar Kulić, ravnatelj Doma zdravlja 

Vinkovci, Mirko Martinović, tajnik Gradskog vijeća i pročelnik Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti, samoupravu i opće poslove, Marko Tadić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno 

gospodarstvo i pravne poslove, Marija Čolaković, pročelnica Upravnog odjela za financije, 

gospodarstvo i poljoprivredu, Mladen Markešić, ravnatelj Otočke razvojne agencije, Danijel Čelebić, 

predsjednik Vijeća mjesnog odbora Komletinci, Ana Zvonarević, savjetnik za financije i proračun i 

Marija Vuković, stručni suradnik za samoupravu i opće poslove.  

 

Prisutni mediji: Plava Vinkovačka televizija. 

DNEVNI RED 

1. Problematika organizacije rada u djelatnosti obiteljske medicine. /Izvjestitelj: Petar Kulić, 

ravnatelj Doma zdravlja Vinkovci/ 

2. Prijedlog Odluke o usvajanju Godišnjeg obračuna Proračuna Grada Otoka za razdoblje 1. 

siječnja do 31. prosinca 2022. godine. /Izvjestitelj: Marija Čolaković/ 

3. Izvješće o utrošku sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 

privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom državnog 

poljoprivrednog zemljišta na području Grada Otoka u 2022. godini. /Izvjestitelj: Marija 

Čolaković/ 

4. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u 2022. godini. 

/Izvjestitelj: Marko Tadić/ 

5. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2022. godini. 

/Izvjestitelj: Marko Tadić/ 

6. Izvješće o utrošku sredstava šumskog doprinosa u 2022. godini. /Izvjestitelj: Marko Tadić/ 

7. Izvješće o programu korištenja naknada za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 

Grada Otoka za 2022. godinu. /Izvjestitelj: Marko Tadić/ 
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8. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u 2022. godini. 

/Izvjestitelj: Marko Tadić/ 

9. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za zakup poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Grada Otoka. /Izvjestitelj: Marija Čolaković/ 

10. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Otoka za 2023. godinu. /Izvjestitelj: Marija 

Čolaković/ 

11. I. Izmjene i dopune programa utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje 

izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 

državnog poljoprivrednog zemljišta na području Grada Otoka u 2023. godini. /Izvjestitelj: 

Marija Čolaković/ 

12. I. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu. 

/Izvjestitelj: Marko Tadić/ 

13. I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu. 

/Izvjestitelj: Marko Tadić/ 

14. I. Izmjene i dopune Programautrošku sredstava šumskog doprinosa u 2023. godini. 

/Izvjestitelj: Marko Tadić/ 

15. I. Izmjene i dopune Programa građenja reciklažnog dvorišta za građevinski otpad u 2023. 

godini./Izvjestitelj: Marko Tadić/ 

16. Prijedlog odluke o usvajanju akcijskog plana energetski i klimatski održivog razvitka 

Grada Otoka – SECAP. /Izvjestitelj: Mladen Markešić/ 

17. Izvješće o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidata za Savjet mladih Grada Otoka. 

/Izvjestitelj: Tomo Babić/ 

- Izbor članova i zamjenika članova Gradskog savjeta mladih Grada Otoka. 

18. Odluka o sufinanciranju cijene smještaja djece s područja Grada Otoka u dječjim vrtićima 

izvan područja Grada Otoka. /Izvjestitelj: Mirko Martinović/ 

19. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Pročišćenog teksta Odredbi za provedbu Prostornog 

plana uređenja Grada Otoka. /Izvjestitelj: Mirko Martinović/ 

20. Prijedlog izmjene i dopune Odluke o naknadi i drugim primanjima vijećnika i članova 

radnih tijela. /Izvjestitelj: Mirko Martinović/ 

21. Aktualni sat. 

Stjepan Topalović: Gospodine potpredsjedniče Gradskog vijeća Ivane, uvažene kolegice i kolege 
vijećnici, sve vas skuplja pozdravljam i otvaram 21. sjednicu Gradskog vijeća Grada Otoka. Na 

sjednici pozdravio bi i gradonačelnika Grada Otoka,gospodina Josipa Šarića, pročelnike naše Mirka, 

Marka i Mariju. Pozdravljam i  Mladena Markešića, ravnatelja Razvojne agencije, Danijela Čelebića, 
predsjednika Vijeća mjesnog odbora, djelatnice idjelatnike Grada Otoka, te Petra Kulića, ravnatelja 

Doma zdravlja, dobro nam došao. U materijalima ste dobili zapisnik sa prošle 20. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Otoka. Otvaram raspravu. Imali li kakvih pitanja, dopuna po predloženom dnevnom 
redu? Ako nema, molim da se dizanjem ruke izjasnite o zapisniku sa 20. sjednice Gradskog vijeća, 

koja je održana 18. travnja, ove godine. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je 

jednoglasno prihvaćen zapisnik sa prošle 20. sjednice Gradskog vijeća. Također ste u materijalima 

dobili prijedlog dnevnog reda za današnju 21. sjednicu. Otvaram raspravu, uz jednu izmjenu da se 
točka 8. se briše,  jer je identična sa točkom broj 4. Otvaram raspravu. Ako nema prijavljenih za 

raspravu, dajem predloženi Dnevni red na usvajanje, s tim da se točka 8. briše. Tko je „za“, „protiv“, 

„suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćen predloženi dnevni red sa navedenom izmjenom.  
 

Ad 1. Problematika organizacije rada u djelatnosti obiteljske medicine. 

 

 Petar Kulić: Sve vas najiskrenije pozdravljamu ime Doma zdravlja Vinkovci. Na ovu temu 
sam se čuo sa gradonačelnikom. Ja doista vama nemam što reći, nego doktora nema. Mi smo cijelu 

prošlu godinu i pogotovo početkom ove godine pisali bezbroj dopisa prema Županiji kao osnivaču, 

Ministarstvu zdravlja, prema Hrvatskom zavodu za zdravstveno osiguranje. Liječnika je doista jako 
teško naći. Mi ovoga trenutka od ukupno dvadeset ordinacija, nemamo dvanaest liječnika, odnosno 
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dvanaest ordinacija nije pokriveno. U Otoku nemamo doktora, kao što znate. Sada smo u nekim 

pregovorima sa doktoricom Čović. Pokušavamo tu štetu sanirati. Radi se doista o poslu koji je dosta 
osjetljiv, radi se sa ljudima. Zdravlje je na prvom mjestu. Međutim, nitko nema osjećaja kako dalje 

pripomoći? Kako ljude motivirati da dođu raditi ovaj odgovoran posao? Jednostavno pokušavamo 

spajati ambulante. Konkretno, Lipovac bi spojili sa Nijemcima. Tamo dolazi doktor raditi. Krpamo se 
sa postojećim doktorima. Ostali doktori iz raznih drugih ustanova koji su svoj kriterij napravili za 

poslovnu suradnju definitivno nas ucjenjuju sa cijenom rada po jednome satu. Što je doista  

neprihvatljivo. Moram ovdje javno reći, da smo mi probili sve moguće prekovremene sate koji su 

predviđeni da ljudi odnosno doktori mogu raditi. Doktori imaju jako velike plaće kod nas. Doista im je 
plaćen svaki prekovremeni sat. Platimo i kada pokriva svoju ambulantu i kad pokriva drugu 

ambulantu. Ja vam ovoga trenutka nemam rješenje, ne mogu vam reći da će doći taj i taj doktor. 

Natječaj je objavljen non-stop. Zamislite dvanaest doktora tražimo. Ima doktora koji dođu i kažu:“ja 
isključivo hoću raditi u Andrijaševcima“, „ja hoću u Ceriću“, „ja hoću raditi u Lipovcu“. Kada mu 

kažemo ne, on se neće prijaviti i odustaje od natječaja. Tako da je situacija vrlo složena. Da li vi kao 

grad imate nekih mjera po kojima ćete biti prepoznatljivi? Mnogi ljudi rade u Hrvatskoj. Lokalna 
zajednica se uključuje, odnosno i gradovi i općine, pa naravno i Županija, sa određenim stimulativnim 

mjerama: da li tipa plaćanja stana, da li tipa dodatnog novčanog plaćanja pojedinom doktoru. To se 

doista pokazalo kao vrlo uspješno. Inače, doktora u Hrvatskoj ima, ali ih nema baš na ovim našim 

prostorima. Što se tiče broja stanovnika i broja doktora koji izlaze sa fakulteta, doista ima 
odgovarajući broj koji bi bio potreban da se normalno odvija sama zdravstvena skrb, odnosno da naši 

ljudi imaju kvalitetnu zdravstvenu skrb. Ja znam da to mijenjanje doktora  nije kvalitetno. Svaki 

liječnik koji dođe prvo mora upoznati pacijenta, upoznati se sa bolestima koje ima, pročitati cijelu 
anamnezu koja je potrebna da bi on kvalitetno mogao izvršiti liječnički pregled. Neću vam puno reći, 

nemam vam šta reći, osjećam se kao odgovorna osoba. Kažem vam da je i nama doista jako teško. 

Pisali smo više puta. Donio sam dopis koji smo poslali u prvom mjesecu Županiji odnosno 

županijskom odjelu. Poslije toga smo pisali HZZ-u i Ministarstvu. Svi imaju razumijevanja, ali nitko 
ne nudi rješenje. To je žalosno. To je tako. Ja doktora ne mogu izmisliti i vjerujte još jednom da 

ambulantu nismo zatvorili. Moja odgovornost je najveća, jer ja sam po Zakonu o zdravstvenoj zaštiti 

odgovorna osoba koja mora organizirati zdravstvenu skrb. Nemate s čim, nemate s kim. Doista je jako 
teško. Gradonačelniče, predlažem i sastanak kod župana i u Ministarstvu. Da li je država ta, koja može 

nekom svojom mjerom, primjerice ljudi morate ići tamo, dobit ćete stan. Ja sam htio da Dom zdravlja 

dijeli neke stanove, ali to međutim izgleda da ne pije vodu. Moramo motivirati ljude, kao neka 
demografska mjera, da ljudi dođu u Vinkovce, nema veze da idu raditi u Otok, a nakon deset godina 

biti će mu dodijeljen neki stan. On će biti vlasnik toga stana. U međuvremenu će se on oženiti ili se 

ona udati. Stvorilo se pitanje da neće odavde otići. Uglavnom, mi imamo problema. Ima dovoljan broj 

liječnika, jedna digresija iz Zavoda za hitnu medicinu koji kada raspiše natječaj, dokto neće odbiti, 
zato što se manje radi, radi u smjenama i veća plaća. Kod nas nije tako. Svaki liječnik pregleda između 

pedeset i stotinu i dvadeset ljudi svaki dan u obiteljskoj medicini, tako i u pedijatriji, tako i u 

stomatologiji itd. Nama su se sada javila dva liječnika. Kako ćemo se organizirati? Da li će netko otići, 
ili neće? Imamo dva oftalmologa i četiri specijalizanta koja su nam otišla, tri doktorice koje su na 

trudničkom, a dvoje ljudi je dalo otkaz i otišlo. Kada napravite dovoljan broj kvalitetnih ljudi, uvijek 

se nađe specijalizacija. Ljudi odoše i ne vraćaju se više. Doktor Barjamović je bio privatnik u našem 
prostoru. Znači, on je tu i on više nigdje ne ide. On je tu specijalizirao i radio i nismo imali problema. 

Godinama su ovi jedni te isti problemi, na koje ne možemo jednostavno utjecati,  samim tim da će oni 

nešto raditi. Mi odrađujemo sve što možemo, ali nažalost imamo sreće da jednostavno možemo riješiti 

plaću, i te prekovremene. Da ne možemo platiti vjerujte da ne znam što bi bilo. Znamo da su tu onih 
180 famoznih prekovremenih sati, a koje smo mi već u prvom mjesecu potrošili. Ljudi rade imaju od 

25 do 35 tisuća kuna plaću, sa tim svim prekovremenim satima. Kada rade mi ljude plaćamo. Kada 

rade poslijepodne onda im također plaćamo prekovremene sate. Tražili su trideset eura po satu. Tko će 
mu to platiti? Ne znam dali sam pomogao ili nisam. Ispalo je ovo jedno kukanje ili nije kukanje. Ja 

vam govorim koja je prava realnost i što se sve događa. I kada nešto nije kako treba kriv je Dom 

zdravlja, a od privatnika nikada nitko nije kriv. Tako da teško je, jako je teško. Ja bih sve dao da mi 

možemo organizirati i da kažemo to je tako, to je dobro. Međutim, bojim se još veće devastacije, 
pogotovo u obiteljskoj medicini, jer to je najteži dio posla, koji se odrađuje. Trenutno obiteljska 

medicina je doista devastirana, u tom smislu da ljudi jedva čekaju da pobjegnu. Ne u tom smislu da 
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pobjegnu, nego pod navodnicima-  odu na specijalizacije i više se ne vraćaju. Treba ići sa nekim 

mjerama koje trebaju ponuditi Županije kao osnivači, Grad Otok, da se pokuša neki zajednički projekt 
napraviti,  da vidimo, što je to bilo i kako bi to bilo? Koje su to mjere koje bi motivirale ljude da dođu 

ljudi kod nas koji živimo ovdje. Svatko ima pravo na svoje mišljenje. Jednostavno, ne vidim načina 

osim ovoga što krpamo se iz mjesta u mjesto. Doktori idu na sve strane. Danas doktor iz Nijemaca 
išao bi u Vinkovce u ordinaciju. Maja Matijević  je moja zamjenica koja to pokušava na neki način 

sanirati, bezbolno. Pitajte, ja ne znam što bi vam drugo rekao već jednostavno, to je tako. Nije to samo 

kod vas tako. Mislim da se može riješiti, ako treba donijeti određene zaključke, ako treba i zakon, 

samo da ljudi dođu raditi. Ne znam da li sam vam uspio malo pojasniti ili nisam. Mislim da je to 
kukanje, ali i nije kukanje. To je nažalost tako.  

 

 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu. Ima li kakvih pitanja?  
 

 Zoran Popić: Slučajno imam u obitelji osobu koja radi u hitnoj službiu jednom gradu. Mislim 

nema ni šezdesetak prekovremenih sati, ali onda kada se joj to plati tih šezdeset sati poslije ispadne 
kao devedeset sati, mislim polovica nečeg plaćenog. Ta osoba je rekla da nema svoj život. Ja želim 

živjeti, mlada sam. Nema smisla toliko raditi kada te pare ne možeš potrošiti. Mora se pronaći neko 

rješenje. Znači, mi ovdje samo govorimo to je sada tako. Što je uzrok tom problemu? Da bi se riješila 

posljedica, moramo pronaći uzrok tome. Zašto nema doktora? Zašto je možda prije bilo, a sada nema. 
Postoje neke statistike od kada je to krenulo, da se jednostavno pronađe uzrok. To je nedopustivo da se 

tako nešto dogodi kod nas. Kada se već to događa jednostavno se to liječnicima mora platiti, a za neke 

druge stvari ne moramo imati. Ne moramo imati za proslave novih godina, ne moramo imati za 
Otočko proljeće, ne moramo imati za sve te manifestacije u Hrvatskoj za koje se iz gradskih proračuna 

odvaja. Neka se svaki grad odrekne nečega i idemo zaposliti doktora. Idemo dati veću plaću. Neka 

bolje oni dobiju veću plaću nego što ćemo imati malo kruha i igara. Ako je to i ucjena liječnici nam 

trebaju, igre nam ne trebaju. Zašto bi jedna mlada osoba gubila šezdeset sati svaki mjesec i bila 
zatočena, da radi za neku plaću i ima novaca, a prođe joj život. Treba misliti i na te ljude. Potrebno je 

stvoriti neki plan na državnom nivou. Mislim da treba vršiti pritisak sa svih lokalnih samouprava, svih 

koji imaju problema. Samo što je to kod nas u društvu malo teško zbog političkih i ostalih veza i 
vezica.  Ovo je jednostavno rješenje treba pronaći uzrok.  

 

 Stjepan Topalović: Javlja li se još netko za riječ?  
 

 Josip Šarić: Ravnatelj i ja smo u kontaktu cijelo vrijeme oko ovoga problema. Ja mogu reći da 

ga razumijem. Iako mi nismo osnivači Doma zdravlja kao grad, smatramo da je bitno i potrebno 

reagirati na ovaj način i da na sjednici Gradskog vijeća progovorimo o ovoj temi i da vidimo što to 
možemo učiniti? Sigurno je to veliki problem, ali nema nerješivih problema u životu. I ovaj problem 

se može riješiti, ali treba možda pristupiti na drugačiji način, već što je to bilo do sada. Mi kao grad 

imamo stan u Komletincima, kojega možemo ponuditi za liječnika. Mi u Otoku imamo mogućnost 
obnoviti i urediti stan za liječnika u onoj manjoj stambenoj zgradi, koje je vlasništvo grada i 

namijenjeno za tu svrhu. Kao grad možemo omogućiti rješavanje stambenog pitanja, tu ne trebamo ni 

Dom zdravlja, tu ne treba ni Županija. Ovo rješenje da nađemo neke stimulacijske mjere, kako pomoći 
i zainteresirati ljude da rade. Ravnatelj govori da se radi o visokim plaćama, odnosno da se radi o 

činjenici da oni dosta zarade. Ja to ne bih tako gledao. Nama kao gradu je važno da imamo rješenje i 

za jednu i za drugu ambulantu. Moram ovdje reći pred svima, da smo nas dvojica pokušavali jednu 

našu liječnicu iz Otoka, koja živi u Zagrebu zadnjih nekih mjesec dana i više nagovoriti, da tako 
kažem, da se vrati u Otok i da preuzme ambulantu. Radi se o kvalitetnoj i stručnoj osobi, jednoj 

iskusnoj osobi, a što bi bilo jako dobro za nas. Vjerujem dugoročno dobro i za ljude. Nažalost, žena se 

nije odlučila za to. Ja sam prošli tjedan kada sam poslao dopis, pisao županu i tražio od župana da 
organizira sastanak gradonačelnika i načelnika, koji imaju ovaj problem, zajedno sa ravnateljem Doma 

zdravlja. Je li to put? Znam mogućnosti i ovlasti županije, oni nisu u mogućnosti sami riješiti taj 

problem. Ovo je problem kojim se mora baviti Ministarstvo zdravlja. Ovaj problem nije problem 

Vukovarsko – srijemske županije,on je problem cijele Slavonije, on je problem Dalmatinske zagore, 
on je problem Like. Ovo je problem svih onih, nazovimo to, manje atraktivnih prostora za život,  

nekoga tko je završio medicinu u odnosu na one koji žive u Zagrebu. Ovaj podatak kojeg ravnatelj 
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iznosi, da ima u Zagrebu liječnika koji ne žele doći ovdje raditi. Upozorava i traži od Ministarstva 

stvarni način kako motivirati ljude? Ja ću reći jedno svoje razmišljanje i predložit ću nešto. Vjerujem 
da jednom mjerom Ministarstva o ovom o čemu mi govorimo, da riješimo stambeno pitanje i za 

jednog i za drugog liječnika i u Otoku i u Komletincima, uz jednu mjeru recimo da država plaća 

doprinose tim liječnicima, da njihova bruto plaća bude njihova neto plaća, sigurno može biti jedan 
dobar motiv za nekoga tko je spreman doći živjeti u Slavoniju. Imali smo takvih iskustava ranije. Ja se 

sjećam kada je doktorica Čaleta dolazila i otvorila je ambulantu koju je dobila u zakup. To funkcionira 

solidno.  Ona radi, očito zarađuje, po meni, vjerojatno dovoljno. Imali smo to rješenje i sa doktorom 

Bajramovićem u Otoku. Čovjek je otišao u mirovinu. Nažalost Dom zdravlja tada nije imao neko 
drugo rješenje, pa  iz tog razloga imamo ovo što imamo danas. Kada je ovdje ravnatelj, da imate 

informaciju, tražio sam od župana 17. svibnja, nakon jednog dopisa kojega smo dobili 16. svibnja od 

ravnatelja Doma zdravlja koji nas realno upozorava na problem kojeg očito ne može sam riješiti. 
Ponovit ću, mi kao grad nismo osnivači Doma zdravlja, nije to u nadležnosti grada, ali je u 

nadležnosti, jer su naši građani u pitanju. Predložit ću žurni sastanak sa županom i tražiti sastanak sa 

ministrom zdravstva te pokušati ukazati na ovaj problem, na način da se ide sa nacionalne razine, 
odnosno razine Ministarstva zdravstva, sa određenim mjerama. Ako udružimo sve te mjere možda 

ćemo motivirati mladu liječnicu ili liječnika koji žive u Zagrebu, a možda tamo ne radi ili čeka posao i 

pitanje kada će ga dobiti, da dođu živjeti i raditi kod nas. Mislim da je ovo dobro da smo stavili na 

dnevni red. Moj prijedlog ide u tom pravcu. Tražiti žurni sastanak i mi ćemo se očitovati u ovom 
smislu da je Grad Otok spreman osigurati i riješiti stambeno pitanje i za jednog i za drugog liječnika. 

Naći ćemo načina da pronađemo novaca kako ćemo ovaj stan u Otoku obnoviti i urediti. Podsjetit ću 

vas. Kada se je obnavljala ta stambena zgrada mi smo kao grad otkupili tavanski prostor u zamjenu za 
određene radove  u stambenoj zgradi kako bi osigurali sebi prostor za stan za liječnika površine oko 

osamdeset – devedeset kvadrata. Imamo dobar i kvalitetan stan u Komletincima u kojem je donedavno  

stanovao veterinar. Stan je naše vlasništvo. Koristimo ga odnosno čuvamo za ovu namjenu. Ja mislim 

da bi to mogao ravnatelju mogao. Vratili ste se! Moj prijedlog je da se traži jedan žurni sastanak sa 
županom. Ja sam nakon vašeg dopisa od 16-oga, 17-og poslao županu dopis i tražio žurno sastanak 

gradonačelnika i općinskih načelnika. Ja sam sa njim obavio razgovor na tu temu. Rekao mi je da se 

on s tim slaže i da i on ima nekakvih mogućih rješenja. Dakle, da tražimo žurni sastanak svih nas koji 
smo trenutno u ovom gorućem pitanju i da, naravno, nakon toga tražimo sastanak sa ministrom 

zdravstva. Samo s ministrom s obzirom da je ovo vrlo složena problematika i da pokušamo naći 

rješenje. Kakve god te mjere bile  mislim odnosno sklon sam podržati sve ono što je u interesu 
iznalaženja kvalitetnog rješenja, na uštedu nekih drugih stvari  koje nam ovoga trenutka, dali trebaju 

ili ne trebaju. Naravno, zdravlje naših sugrađana na prvom je mjestu i moramo sebe podrediti tome. 

Predsjedniče ja predlažem jedan takav zaključak.  

 
 Stjepan Topalović: Javlja li se još netko za riječ po ovoj točki. Čuli ste izlaganje 

gradonačelnika sa prijedlogom za sazivanje žurnog sastanka sa županom, poslije sa Ministarstvom, uz 

napomenu da imamo moguće riješenje stambenog pitanja za liječnika.  
 

Ad 2. Prijedlog Odluke o usvajanju Godišnjeg obračuna Proračuna Grada Otoka za razdoblje 1. 

siječnja do 31. prosinca 2022. godine. 
 

 Marija Čolaković: U materijalima ste dobili prijedlog Odluke o usvajanju Godišnjeg obračuna 

Proračuna. Na prvoj stranici imate prikaz ukupnih prihoda i primitaka. Imate usporedno 2021. i 2022. 

godinu. Čitat ću samo 2022. godinu, jer je i predmet ove rasprave. Ukupni prihodi i primici u 2022. 
godini bili su 34.358.714,00 kuna, a rashodi i izdaci su iznosili 34.161.540,00 kuna. Što ukazuje na 

razliku, višak prihoda i primitaka nad rashodima i izdacima za prošlu godinu, u iznosu od 197.174,00 

kuna. Ovaj izvještaj se usvaja još u kunama, jer je prošle godine bila službena valuta kuna. Na idućoj 
strani imate račun prihoda i rashoda koji prikazuje po vrstama prihoda i rashoda koji su ostvareni. 

Razred šest, prihodi poslovanja su 28,5 milijuna kuna. Neću čitati u detalje. Razred sedam, prihod od 

prodaje imovine. Tu su najveći dijelom prihodi od prodaje poljoprivrednog zemljišta 612 tisuća kuna. 

Rashodi poslovanja su 21.216.000,00 kuna. Razred četiri to su rashodi za nabavu imovine, odnosno 
nekakve opreme 9.000.362,00 kune. Dalje gledajući račun, imamo primitke ostvarenih u iznosu 

5.168.000,00 kuna i izdatke za otplatu ranijih primljenih primitaka 3.592.000,00 kuna. Kada se 
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usporede ti prihodi i rashodi prethodnih godina i ove, tada dobijete ovaj iznos neto zaduživanja. Na 

idućoj stranici imate konsolidirani Proračun, koji prikazuje prihode i rashode zajedno sa našim 
proračunskim korisnicima. Oni su ostvareni na razini 37.396.000,00 kuna (prihodi i primici), a rashodi 

i izdaci 36.898.000,00 kuna. To znači da su prihodi i primici bili nešto veći u odnosu na rashode i 

izdatke. Dalje imate izvršenje Proračuna po proračunskim klasifikacijama. Cijeli ovaj financijski 
izvještaj vam je i ovo obrazloženje općeg dijela Proračuna. To je naša zakonska obveza, opći dio 

proračuna i ovaj dio naprijed što smo sada prošli. Zatim izvještaj o zaduživanju na domaćem i stranom 

tržištu odnosno krediti. Izvještaj godišnje proračunske zalihe, izvještaj o danim jamstvima, 

obrazloženje i uspoređivanje primitaka i deficita, a što dalje imate u pregledu. Ja ću proći ove 
najvažnije  dijelove. Što se tiče zaduživanja, Grad Otok nije dizao nikakve dugoročne kredite. Prošle 

godine donesena je odluka Gradskog vijeća gdje smo podigli kredit u iznosu 750 tisuća kuna i 4 

milijuna kuna za pokriće raskoraka između planiranih odnosno potpora koje su trebale stići u gradski 
proračun i izdataka odnosno investicija koje su se morale realizirati. Također tu je beskamatni zajam 

od strane državnog proračuna koji se odnosi za povrat poreza. Što se tiče vrijednosnih papira grad nije 

izdavao nikakve vrijednosne papire. Isto tako proračunske zalihe se nisu prošle godine koristile. 
Također grad nije davao nikakva jamstva svojim proračunskim korisnicima, da jamči za njihove 

nekakve investicije ili kredit. Imate i prikaz, na idućoj stranici, nenaplaćenih potraživanja. On se 

odnosi i na dospjela i na nedospjela potraživanja. Isto tako imate dalje razvrstane obveze grada na 

dospjele i nedospjele. Ukoliko ima potrebe pojasnit ću vam. Nema potrebe čitati svaki detalj. Dalje, 
imate izvršenje Proračuna, ovo što smo na početku rekli, ovih 34.358.000,00 kuna prihoda i primitaka. 

Tu imate razvrstano po vrstama tih prihoda. Isto tako rashode i izdatke, na idućoj stranici, imate točno 

razvrstane po vrstama odnosno knjigovodstveno kako se one knjiže. Imate pojašnjenje našeg 
Proračuna gdje su vam objašnjeni programi odnosno aktivnosti, cilj tih aktivnosti sadržanih u 

gradskom Proračunu. Na kraju ovoga obrazloženja imate pojašnjenje svih prihoda i rashoda ostvarenih 

i po pitanju grada i naših proračunskih korisnika.  

 
 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu.  

 

 Zoran Popić: Vezano za prošlogodišnji, a i za ovogodišnji proračun. Znači njihovo 
ispunjavanje ove godine. Što je sa Osnovnom školom u Otoku i Komletincima? Zašto se nema 398,17 

eura mjesečno za Osnovnu školu „Vladimir Nazor“ u Komletincima? Ravnateljica šalje dopise u 

gradsku upravu, gradonačelniku, ali ne dobiva odgovore ili dobiva šture odgovore koji su 
neprihvatljivi. Zbog čega nemamo taj iznos? O čemu se radi? Zašto nedostaje 398,17 eura u jednom 

mjesecu? Hvalimo se nekim Proračunom da imamo novaca, da to sve štima i da dignemo neki kredit i 

da pokrpamo nešto i da ćemo dobiti te novce nazad, a nemamo 398,17 eura. Evo naprimjer, s kojim 

teleoperaterom Grad Otok ima sklopljen ugovor? Kao privatni korisnik ja sam se odlučio za Telemach 
jer je ondje trenutno 25 posto. Da li da se možda Grad Otok po isteku ugovora sa Vip ili Telecom 

prebaci recimo na Telemach, i tako uštedi znatnu količinu novaca,  nekakav godišnji iznos koji bi se 

mogao koristiti da ne kasnimo u pravovremenom ispunjavanju obveza. 
 

 Stjepan Topalović: Javlja li se još netko za riječ? Ako ne, dajem prijedlog Odluke o usvajanju 

godišnjeg obračuna Proračuna Grada Otoka za razdoblje 1. siječnja do 31. prosinca 2022. godine na 
usvajanje. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je odlukom glasova većine vijećnika uz 8 

„za“ i 1 „suzdržan“ prihvaćen prijedlog Odluke o usvajanju Godišnjeg obračuna Proračuna Grada 

Otoka za razdoblje 1. siječnja do 31. prosinca 2022. godine.  

 

Temeljem članka 76. do 80.  Zakona o proračunu (Narodne novine br. 144/21), Pravilnika o 

polugodišnjem i godišnjem izvještaju o izvršenju proračuna (Narodne novine broj 24/13, 102/17, 1/20 

i 147/20) i članka 21. Statuta Grada Otoka), Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije broj 

14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka broj 2/20, 2/21, i 3/21-pročišćeni tekst), Gradsko 

vijeće Grada Otoka na svojoj 21.  sjednici, održanoj dana 29. Svibnja 2023.godine, prihvaća većinom 

glasova uz 8 „za“ i 1 „suzdržanim“ 

OD L U KU 
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OUSVAJANJU GODIŠNJEG OBRAČUNA 

Proračuna Grada Otoka za razdoblje od 

01.siječnja do 31. prosinca 2022. godine 

 

Ad 3. Izvješće o utrošku sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 

privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom državnog poljoprivrednog 
zemljišta na području Grada Otoka u 2022. godini. 

 

 Marija Čolaković: Prošle godine je naplaćeno, što se tiče prihoda od zakupa, prodaje 
poljoprivrednog zemljišta 1.690.307,00 kuna iz 2021. godine. U 2022. godinu je preneseno 

neutrošenih 702.320,00 kuna, te je to sve zajedno raspoređeno tijekom 2022. godine. Utrošeno je 

1.227.475,00 kuna na stavki koje su usvojene sukladno Planu na čega će se to trošiti, a neutrošeni 
iznos sredstava 1.165.252,00 kune su ostale na računu Grada Otoka sa 31. prosincem 2022. godine, te 

će se one sada sukladno ovom Programu trošiti tijekom 2023. godini, jer su namjenska sredstava i 

moraju se sukladno tome trošiti.  

 
 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu. Ima li kakvih pitanja? Ako nema, dajem izvješće na 

usvajanje. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“?Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćeno uz 8 glasova 

„za“.  
 

Na temelju članka 40. stavka 5. Zakona o poljoprivrednom zemljištu (NN 20/18, 115/18, 98/19 i 

5/722) i članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije, broj 14/09, 
4/13, 6/18 i Službeni vjesnik Grada otoka, broj 2/20, 2/21 i 2/21) Gradsko vijeće Grada Otoka na 21. 

sjednici održanoj 29. svibnja 2023. godine, donosi jednoglasno sa 8 glasova „za“ 

 

 
Z A K L J U Č A K 

 

o usvajanju Izvješća o utrošku sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 
privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom državnog poljoprivrednog 

zemljišta na području Grada Otoka u 2022. godini. 

 

 
Ad 4. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u 2022. godini. 

 

 Marko Tadić: Do posljednjih izmjena Zakona o komunalnom gospodarstvu 2018. i 2020. 
godine, ovo izvješće je bilo potpuno promijenjeno 31. ožujka, narednih godinu – dvije izmjenama 

zakona, što je i sasvim logično. Propisano je da se ovo izvješće razmatra i usvaja zajedno sa izvješćem 

o izvršenju proračuna, a što mi sada i činimo. Ovo što ću sada reći vrijedi za ovo izvješće i za ova 
sljedeća tri izvješća: Program održavanja komunalne infrastrukture, utrošak sredstava šumskog 

doprinosa i sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada. Dobili ste tu prikaz točno 

za svaki program po iznosima koji je planiran, koji je utrošen i iznosom koji je u obrazloženju ukoliko 

je to odstupanje značajnije u odnosu na planirana sredstva. Predsjedniče ako ima potrebe ja ću 
pročitati.  

 

 Stjepan Topalović: Nema, dobili su u materijalima. Otvaram raspravu po četvrtoj točki. Ako 
nema, dajem Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u 2022. godini na 

usvajanje. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je navedeno Izvješće jednoglasno 

prihvaćeno uz 7 glasova „za“.  
 

Na temelju članka 71. Zakona o komunalnom gospodarstvu (Narodne novine, broj 68/18, 110/18 i 

32/20) i članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije, broj 14/09, 

4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka, broj 02/20, 02/21 i 03/21 – pročišćeni tekst), Gradsko 
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vijeće Grada Otoka na 21. sjednici održanoj 29. svibnja 2023. godine, donosi jednoglasno sa 7 glasova 

„za“ 
 

 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja 

komunalne infrastrukture u 2022. godini 

 

 
Ad 5. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2022. godini. 

 

 
 Marko Tadić: Izvješće ste dobili u materijalima za sjednicu, ako ima tko što da pita, neka pita. 

 

 Stjepan Topalović: Ima li kakvih pitanja za pročelnika, ako nema, dajem navedeno Izvješće na 
usvajanje. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćeno uz 7 glasova 

„za“.  

 

Na temelju članka 74. Zakona o komunalnom gospodarstvu (Narodne novine, broj 68/18, 110/18 i 
32/20) i članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije, broj 14/09, 

4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka, broj 02/20, 02/21 i 03/21 – pročišćeni tekst), Gradsko 

vijeće Grada Otoka na 21. sjednici održanoj 29. svibnja 2023. godine, donosi jednoglasno sa 7 glasova 
„za“ 

 

Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 
komunalne infrastrukture u 2022. godini 

 

 
Ad 6. Izvješće o utrošku sredstava šumskog doprinosa u 2022. godini. 

 

 Stjepan Topalović: Također ste dobili u materijalima Izvješće o utrošku sredstava šumskog 
doprinosa.  

 

 Marko Tadić: Ovdje imamo malo više odstupanja kod rekonstrukcije ulice Zrinskih 

Frankopana. Planirali smo 1.595.000,00 kuna, a utrošeno je 1.040.761,80 kuna. U ulici Zrinskih 
Frankopana nisu odrađeni radovi prošle godine. Ovi iznosi su uglavnom u granicama planiranih 

iznosa.  

 
 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu o izvršenju šumskog doprinosa u prošloj godini. Ima li 

kakvih pitanja? Ako nema, dajem na usvajanje navedeno Izvješće. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? 

Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćeno uz 7 glasova „za“.  
 

Na temelju članka 69. Stavka 4. Zakona o šumama (Narodne novine, broj 68/18, 115/18, 98/19, 32/20, 

145/20) i članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije, broj 

14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka, broj 01/20, 02/21 i 03/21), Gradsko vijeće Grada 
Otoka na 21. sjednici održanoj 29. svibnja 2023. godine, donosi jednoglasno sa 7 glasova „za“ 

 

 
ZAKLJUČAK 

o usvajanju Izvješća o utrošku sredstava šumskog doprinosa u 2022. godini 

 

 
Ad 7. Izvješće o programu korištenja naknada za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada Grada 

Otoka za 2022. godinu. 
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 Marko Tadić: Ovdje se radi o sredstvima, kao što znate o korištenju naknada za zadržavanje 
nezakonito izgrađenih zgrada, kako mi kažemo legalizacija. Planirana sredstva su 52.000,00 kuna 

utrošeno 52.026,26 kuna. Sukladno zakonu ta su sredstva utrošena za potrebe geodetske izmjere i 

provedbe parcelacijskih elaborata.  
 

 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu. Ako nema prijavljenih za raspravu, dajem na usvajanje 

navedeno Izvješće. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćeno uz 8 

glasova „za“.   
 

Na temelju članka 31. stavka 3. Zakona o postupanju s nezakonito izgrađenim zgradama 

(«Narodne novine» broj 86/12, 143/13, 65/17, 14/19) i članka 21.Statuta Grada Otoka („Službeni 

vjesnik“ Vukovarsko-srijemske županije broj 14/09 , 4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka broj 

02/20, 02/21 i 03/21 – pročišćeni tekst) Gradsko vijeće Grada Otoka na 21. sjednici održanoj 29. svibnja 

2023. godine, donosi jednoglasno sa 8 glasova „za“ 

ZAKLJUČAK  

o usvajanju Izvješća o programu naknade za zadržavanje  

nezakonito izgrađenih zgrada Grada Otoka za 2022. godinu 

 

Ad8. Stjepan Topalović: Osmu točku smo skinuli s dnevnog reda na početku sjednice.  

 
  

Ad 9. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Grada Otoka. 

 
 Marija Čolaković: Prošle je godine u prosincu Gradsko vijeće donijelo Odluku o raspisivanju 

natječaja za davanje u zakup poljoprivrednog zemljišta, koje je u građevinskoj zoni na području Grada 

Otoka. Natječaj je proveden sukladno uvjetima koji su određeni u samoj Odluci. Ovdje imate prijedlog 
ponuditelja koji su sukladno tim našim uvjetima ostvarili prednost pri odabiru i ostvarili mogućnost 

uzimanja u zakup tog poljoprivrednog zemljišta. Da ne čitam imena za svaku česticu.Imate navedenu 

osobu. Stvar je u tome, prednost su imali oni zakupci koji su do sada radili to zemljište. Imali su 
prednost u odnosu na druge, a dokazali su to ugovorom kojim su to obrađivali. Imamo par čestica kod 

kojih je došlo do promjene zakupca, sedam čestica je u pitanju. Ugovor se sklapa na pet godina. 

Gradsko vijeće donosi odluku o odabiru. Nakon toga gradonačelnik je ovlašten za sklapanje ugovora o 

zakupu i daljnje praćenje korištenja tog zemljišta. 
 

 Stjepan Topalović: Imali li kakvih pitanja za nju u vezi zakupa? Ako nema, dajem ovu Odluku 

na usvajanje. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno sa 8 glasova „za“ 
prihvaćen Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Grada Otoka. 

 
Na temelju članka 48. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi («Narodne novine» 

33/1, 60/1, 129/5,109/7,125/8,36/9,150/11,144/12, 19/13-pročišćeni tekst, 137/15, 123/17, 98/19 i 

144/20), članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županija 14/09, 4/13 

i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka 02/20, 02/21 i 03/21-pročišćeni tekst) i  Odluke o objavljivanju 
Natječaja za davanje u zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Grada Otoka od 21.12.2022., 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 21. sjednici održanoj 29. svibnja 2023. godine, donosi jednoglasno sa 

8 glasova „za“ 
 

 

 

ODLUKU  
o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja 
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za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Grada Otoka 

 
 

Ad 10. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Otoka za 2023. godinu. 

 
 Marija Čolaković: U materijalima ste dobili prijedlog Odluke za prvi rebalans u 2023. godini 

gdje je prijedlog da se prihodi sa planiranih 5.428.959,00 eura mijenjaju u 5.491.268,00 eura. U istoj 

toj razini su rashodi i izdaci. Nema nekih drastičnih izmjena. Više je to usklađenje što se tiče 

knjigovodstvenog dijela. Znači usklađenje konta na koji bi se trebalo knjižiti. Na primjer jedan od tih 
je i dosadašnje održavanje javne rasvjete. Rasvjeta se je knjižila na materijal na usluge, a trebalo je na 

same usluge. Pročitat ću vam što se tiče prihoda. Najveća smanjenja odnosno povećanja koja su došla 

do izmjena su rashodi. Tu smanjujemo potporu za Ciglanu gdje je provedena nabava odnosno 
proveden je cijeli postupak. Vidimo da je ova vrijednost puno manja od prvotno planiranih. Smanjuju 

se i potpore koje će nam Fond za zaštitu okoliša dati. Odustaje se ove godine od uređenja prostora 

Pošte. Šumski doprinos se sukladno Izvješću Hrvatskih šuma dosta smanjio u odnosu na plan u 
prosincu kada su nam dali, za nekih 170 tisuća eura. Stoga se na našoj rashodovnoj strani mora 

izmijeniti pozicije sa kojih se financiraju ti namjenski prihodi. Ono što je povećanje kod prihoda to je 

prodaja poljoprivrednog zemljišta. Početkom ove godine smo pristupili tome da smo sve naše 

poljoprivrednike koji su imali obročnu otplatu zemljišta pozvali na plaćanje, jer je tu bilo nekakvih 
kašnjenja. Oni moraju platiti rate za ovu godinu. Tako da sukladno povećanju tih prihoda u proračunu 

povećani su rashodi koji prate utrošak tih sredstava. Isto tako su povećana sredstva ostvarena od 

prodaje građevinskog zemljišta. Na prošloj sjednici donijeli Odluke o prodaji onih udjela grada u 
nekretninama na moru. Što se tiče rashoda. Tu imamo, kao što sam rekla, smanjenje Ciglane za 

uređenje samog prostora Ciglane, zatim smanjenje projektiranja Reciklažnog dvorišta, jer nositelj tog 

projekta će biti komunalno poduzeće dok ta sredstva ne budu na Proračunu. Za Cestu Otok – Bošnjaci 

značajan je iznos smanjen, a ti su rashodi preraspoređeni na druge pozicije. Znači ovaj dio našeg 
planiranog sufinanciranja se miče iz Proračuna, da tako kažem, te će se naći drugi izvori iz Proračuna. 

Za zgradu Pošte će se ove godine  realizirati kupovina potkrovlja, a onda nagodinu pristupit će se 

uređenju samog prostora. Što se tiče povećanja rashoda. Tu smo povećali izgradnju javne rasvjete, radi 
utroška šumskog doprinosa. Nastupa druga faza izgradnje grobljanske kapele, a prva je pri kraju. 

Stoga smo i krenuli u nabavu, a u drugoj fazi je povećana ta pozicija. Povećana je stavka za igralište s 

umjetnom travom u Komletincima obzirom da je potrebna sanacija. Kao što sam rekla o povećanju 
prihoda od prodaje poljoprivrednog zemljišta, povećali smo i poziciju sanacija poljskih puteva, da se 

ta sredstva namjenski troše. Ukratko su to izmjene po pitanju prihoda i rashoda. 

 

 Stjepan Topalović: Odluku ste dobili u materijalima. Otvaram raspravu.  
 

 Milenko Drljepan: Danas se sastao Odbor za financije i proračun i usvojio navedene izmjene 

Proračuna za 2023. godinu. Za prošlu godinu imali smo pet rebalansa. Predlažem vijeću da prihvati 
Izmjene i dopune Proračuna za 2023. godinu.  

 

 Stjepan Topalović: Dajem prijedlog Odbora za financije i proračun i ovaj prijedlog kojeg ste 
dobili u materijalima na usvajanje. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Odlukom je glasovalo većina 

vijećnika uz 7 glasova „za“ i 1 „suzdržan“ prihvaća se prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada 

Otoka za 2023. godinu. 

 

Na temelju  članka 42. i članka  45. Zakona o proračunu (Narodne novine RH broj 144/21) i članka 21. 

Statuta Grada Otoka („Službeni vjesnik“ Vukovarsko-srijemske županije 14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni 

vjesnik Grada Otoka broj 02/20, 02/21 i 03/21) Gradsko vijeće Grada Otoka na 21. sjednici, održanoj 

dana 29. svibnja 2023. prihvaća većinom glasova uz 7 glasova „za“ i 1 „suzdržan“ 

 

ODLUKU 
o usvajanju I.  izmjena i dopuna  proračuna Grada Otoka 

za razdoblje  1.1.2023. - 31.12.2023. godine 
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Ad 11. I. Izmjene i dopune programa utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje 

izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom državnog 

poljoprivrednog zemljišta na području Grada Otoka u 2023. godini. 
 

 Marija Čolaković: Kao što sam vam pod prethodnom točkom rekla planiramo više prihoda od 

prodaje poljoprivrednog zemljišta. Sukladno tome samo mijenjamo program tamo gdje će se utrošiti 

sredstva od zakupa, prodaje dugogodišnjeg zakupa poljoprivrednog zemljišta. Povećava se pozicija 
sanacije poljskih puteva. Sanacija kanalske mreže nešto je malo manja nego što je prvotno planirano. 

Poticanje poljoprivrede i ruralnog prostora je planirano. Održavanje krajolika Virovi isto tako imamo 

u planu. Na ovaj način se planiraju utrošiti ti namjenski prihodi sukladno rebalansu. 
 

 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu. Ako nema pitanja, dajem 11. točku na glasovanje, to je 

dopuna programa utroška sredstva. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno 
prihvaćena Odluka uz 8 glasova „za“. 

 

Temeljem čl. 49. stavak 4. Zakona o poljoprivrednom zemljištu (NN 20/18, 115/18, 98/19 i 57/22) te 

članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko – srijemske županije, broj 04/13, 3/18 i 
3/19 i Službeni vjesnik Grada Otoka 02/20, 02/21 i 03/21-pročišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada 

Otoka na  21.sjednici održanoj 29. svibnja 2023. godine, donosi jednoglasno sa 8 glasova „za“ 

 

I. Izmjene i dopune Programa utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom državnog 

poljoprivrednog zemljišta na području Grada Otoka u 2023.  godini 

 

Ad 12. I. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu. 
 

 Marko Tadić: Svaka promjena proračuna odnosno rebalansa odnosi se na planirana sredstva 

građenja komunalne infrastrukture. Ukratko ću iznijeti novi prijedlog. U prvom članku, točki jedan 
Dječja i sportska igrališta, povećan je iznos za 12 tisuća eura. Radi se o donaciji Hrvatske lutrije za 

izgradnju vježbališta. U  trećoj točki, članku 2. radi se o povećanju za 370 tisuća kuna ili pedesetak 

tisuća eura za izgradnju javne rasvjete u Velebitskoj ulici i Ratarskoj ulici u Otoku. U članku 4. 
izgradnja grobljanske kapelice, radi se također o povećanju. Ostao je jedan dio neplaćenih radova iz 

prošle godine i idemo u drugu fazu izgradnje mrtvačnice, unutarnjeg uređenja. Što se tiče sanacije 

poljskih puteva, radi se o utrošku jednog dijela sredstava od zakupa i prodaje poljoprivrednog 

zemljišta.  U članku pet je rekonstrukcija ceste u ulici Zrinskih Frankopana. Radi se o povećanju 
nepredviđenih radova kao i kad je u pitanju u točki 6. rekonstrukcija prometnice i rekonstrukcija u 

Gajevoj ulici. 

 
 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu, ako ima kakvih pitanja. 

 

 Zoran Popić: Vezano uz ovu točku. Što je sa radovima na gradskoj kapelici? Ima nekih 

pritužbi da pojedini ljudi ne mogu doći do grobova svojih najbližih? Ovo vrijeme utječe i na kvalitetu 
kompletno tih radova. Prije nekih dvije i pol godine postoji objava na Facebooku da će se završiti 

gradska kapelica. To je već potrajalo.  

 
 Marko Tadić: Radovi na kapelici su započeli prije dvije i pol godine. Istina mi smo produžili 

rok izgradnje do kraja šestog mjeseca prve faze. Onda se ide u drugu fazu, unutarnje uređenje, završni 

radovi i fasada. Jutros sam bio tamo, već je pri kraju pokrivanje. Ostao je još jedan dio da se pokrije. 
Onda bi išli u postupak nabave radova za drugu fazu. Nas nije nitko obavijestio o problemu vezano za 

pristup grobnim mjestima, bar mene ne. Za ovaj problem ja prvi put čujem.  
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 Stjepan Topalović: Dajem ovaj prijedlog I. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu na usvajanje. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je 
jednoglasno prihvaćen program uz 8 glasova „za“. 

 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 21. sjednici održanoj 29. svibnja 2023. godine, temeljem članka 67. 
Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ broj 68/18, 110/18 i 32/20) i članka 21. 

Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije broj 14/09, 4/13 i 6/18 i 

Službeni vjesnik Grada Otoka 02/20, 02/21 i 03/21-pročišćeni tekst) donosi jednoglasno sa 8 glasova 

„za“ 
 

I. Izmjene i dopune Programa 

građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 
 

Ad 13. I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu. 

 

 Marko Tadić: U članku 1. imamo ovu stavku, Rekonstrukcija igrališta sa umjetnom travom u 
Komletincima 18 tisuća eura. To je povećanje u odnosu na prethodni plan. U točki 2. Sanacija 

deponija prostora Ciglane, ovdje je smanjen iznos s obzirom da je u odnosu na prvobitni plan već bio 

ugovoreni manji iznos radova nego što su bila planirana sredstva za sanaciju Ciglana. U članku 3. 
imamo Održavanje javne rasvjete. Tu je povećan iznos za održavanje, jer smo imali havariju u trećem 

mjesecu, kada je onaj zadnji snijeg pao pa je kabel javne rasvjete na Bagerima polomio stupove. Što se 

tiče Komunalne opreme imamo povećanje za 7,5 tisuća eura. Radi se o postavljanju Jambo panoa na 
lokaciji Spačva kada se silazi sa auto ceste radi označavanja Bioekološkog centra Virovi i promidžbe.  

 

 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja. Dajem na usvajanje I. Izmjene i 

dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu. Tko je „za“, „protiv“, 
„suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćen navedeni Program uz 9 glasova „za“. 

 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 21. sjednici održanoj 29. svibnja 2023. godine, temeljem 

članka 72. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ broj 68/18, 110/18 i 32/20) i 

članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije broj 14/09, 4/13 i 

6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka 02/20, 02/21 i 03/21-pročišćeni tekst) donosi jednoglasno sa 9 

glasova „za“ 

I. Izmjene i dopune Programa 

održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 
Ad 14. I. Izmjene i dopune Programa utrošku sredstava šumskog doprinosa u 2023. godini. 

 

 Marko Tadić: Ovdje u odnosu na ranije smo imali dodani dio Izgradnja javne rasvjete od 20 
tisuća eura. Odnosi se na financiranje Velebitske i Ratarske ulice te povećanje odnosno smanjenje za 

rekonstrukciju ulice Ljudevita Gaja koje je odobreno od strane Ministarstva graditeljstva u iznosu 44 

tisuće eura.  

 
 Stjepan Topalović: Imali li kakvih pitanja po Programu utroška sredstava šumskog doprinosa? 

Ako nema, dajem na usvajanje.Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da su jednoglasno 

prihvaćene I. Izmjene i dopune Programa utrošku sredstava šumskog doprinosa u 2023. godini uz 9 
glasova „za“. 

 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 21. sjednici održanoj 29. svibnja 2023. Godine, temeljem 

članka 69.  Zakona o šumama (Narodne novine br. 68/18, 115/18, 98/19, 32/20, 145/20) i članka 21. 

https://www.zakon.hr/cms.htm?id=35899
https://www.zakon.hr/cms.htm?id=35897
https://www.zakon.hr/cms.htm?id=40843
https://www.zakon.hr/cms.htm?id=43449
https://www.zakon.hr/cms.htm?id=46726
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Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko srijemske županije br. 14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni 

vjesnik Grada Otoka 02/20, 02/21 i 03/21-pročišćeni tekst) donosi jednoglasno sa 9 glasova „za“ 

 

I. izmjene i dopune Programa 

utroška sredstava šumskog doprinosa 

u 2023. godini 

 
Ad 15. I. Izmjene i dopune Programa građenja reciklažnog dvorišta za građevinski otpad u 2023. 

godini. 

 
 Marko Tadić: Lani je planirani iznos umanjen i ostaju samo troškovi rada reciklažnog 

dvorišta. Izgradnja reciklažnog dvorišta za građevinski otpad koji je prije bio u ovoj stavci ide preko 

komunalnog poduzeća. Izgradnja reciklažnog dvorišta se planira od strane fondova Europske unije. Na 

prošloj sjednici Gradsko vijeće je donijelo odluku o prijenosu nekrentnine u vlasništvo Vranjeva. 
Samo bi ostali ovdje troškovi rada reciklažnog dvorišta u iznosu 2.654,00 eura. 

 

 Stjepan Topalović: Također ste navedeni Program dobili u materijalima. Ima li kakvih pitanja? 
Otvaram raspravu. Ako nema, dajem na usvajanje I. Izmjene i dopune Programa građenja reciklažnog 

dvorišta za građevinski otpad u 2023. godinu. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da su 

jednoglasno prihvaćene I. Izmjene i dopune Programa građenja reciklažnog dvorišta za građevinski 
otpad u 2023. godini sa 9 glasova „za“.  

 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 21. sjednici održanoj 29.  svibnja 2023., temeljem članka 67. 

Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ broj 68/18, 110/18 i 32/20) i članka 21. 

Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije broj 14/09, 4/13 i 6/18 i 

Službeni vjesnik Grada Otoka 02/20, 02/21 i 03/21-pročišćeni tekst) donosi jednoglasno sa 9 glasova 

„za“ 

I. izmjene i dopune Programa 

građenja reciklažnog dvorišta  

za građevinski otpad u 2023. godini 

 

 

Ad 16. Prijedlog odluke o usvajanju akcijskog plana energetski i klimatski održivog razvitka Grada 

Otoka – SECAP. 
 

 Mladen Markešić: Europska komisija je 2008. godine pokrenula inicijativu sporazuma 

gradonačelnika s ciljem postizanja klimatskih i energetskih ciljeva EU i u 2020. godini, s time da je 
Pariškim sporazumom 2015. godine taj sporazum pokrenut. Dodana je još klima i energija, a sve sa 

ciljem u biti smanjenja CO2, povećanje ekonomskih i klimatskih promjena itd. U tu svrhu svi 

potpisnici sporazuma gradonačelnika za klimu i energiju obvezuju se izraditi i provesti Akcijske 
planove za održivu energiju i borbu protiv klimatskih promjena, sa engleskog prijevoda skraćenica je 

SECAP. Uz mjeru održivog energetskog razvoja, statičkih plinova određuju se i mjere prilagodbe 

klimatskim promjenama u skladu sa lokalnim mogućnostima. Grad Otok je pristupio tom sporazumu 

gradonačelnika za klimu i energiju i prvi korak u toj borbi sa klimatskim promjenama  je izrada ovoga 
SECAP-a. Mi smo ovaj SECAP odnosno Akcijski plan izradili i on se sada nalazi kod vas na 

usvajanje. On se sastoji od pregleda potrošnje energije na području Grada Otoka i emisije CO2 i 

prijedloga mjera za smanjenje CO2, a u drugom dijelu jedan prijedlog i mjera prilagodbe klimatskim 
promjenama. Ukratko da pojasnim, sam SECAP je strateški dokument odnosno Akcijski plan kako se i 

zove, a on je temelj za prijavljivanje i korištenje određenih sredstava fondova Europske unije i 

Nacionalnih fondova odnosno Fonda za zaštitu okoliša, nacionalnih ministarstava itd.. Svi ti natječaji, 
a ima ih sve više, zahtijevaju da jedinica lokalne samouprave, koja se prijavljuje na taj natječaj mora 

imati usvojen SECAP. Mi smo taj SECAP izradili, a u međuvremenu smo našli sredstva i za 
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financiranje izrade tog SECAP-a. Neki od potencijalnih projekata koje ćemo mi moći realizirati 

usvajanjem ovog dokumenta su postavljanje i izgradnja slavina za smanjenje potrošnje vode na javnim 
površinama i grobljima, izgradnja zelenih oaza i hladovina na biciklističkim stazama, uređenje 

parkova, uređenje šetnica, sadnja drvoreda itd. Znači svi oni, ajmo reći, projekti koji pridonose 

smanjenju klimatskih promjena.  
 

 Stjepan Topalović: Akcijski plan ste dobili u materijalima, koji je opširan. Nadam se da ste ga 

proučili, kao i ja. Otvaram raspravu. Imali li kakvih pitanja? Ako nema, dajem ovaj Akcijski plan 

energetski održivog razvitka na usvajanje. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je 
jednoglasno prihvaćen uz 9 glasova „za“ Akcijski plan energetski i klimatski održivog razvitka. 
 

Temeljem članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije, broj 

14/09, 4/13, 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka, broj 2/20, 2/21 i 3/21) Gradsko vijeće Grada Otoka 

na 21. sjednici održanoj 29. rujna 2023. godine, donosi jednoglasno sa 9 glasova „za“ 
 

O D L U K U 

o donošenju Akcijskog plana energetski održivog razvitka i prilagodbe 

klimatskim promjenama Grada Otoka 
(SECAP – SUSTAINABLE ENERGY AND CLIMATE ACTION PLAN) 

 

Ad 17. Izvješće o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidata za Savjet mladih Grada Otoka. 
 

 Tomo Babić: Neformalna skupina mladih je Komisiji za izbor i imenovanje Gradskog vijeća 

Grada Otoka predložila kandidate za Savjet mladih Grada Otoka. Komisija je na sjednici održanoj 
dana 29. 05. 2023. godine utvrdila i donijela Izvješće o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih 

kandidata za Savjet mladih Grada Otoka. Sukladno odredbama članka 5. Odluke o osnivanju Gradsko 

vijeće Grada Otoka donijelo je na sjednici održanoj 18. travnja 2023. godine Odluku o pokretanju 

postupka biranja članova gradskog Savjeta mladih Grada Otoka. Javni poziv objavljen je mrežnoj 
stranici Grada Otoka, te na Oglasnoj ploči dana 18. travnja 2023. godine. Rok za podnošenje 

kandidatura je bio dvadeset dana od dana objave, odnosno zaključno do 22. svibnja 2023. godine. 

Način izbora Savjeta je Zakonom propisano i sastavni je dio ovoga izvješća, dosta je dugačak i ne bi 
ga čitao. On je propisan na prošlim sjednicama Gradskog vijeća. Sukladno članku 7. Odluke o 

osnivanju Komisija za izbor i imenovanje Gradskog vijeća Grada Otoka na svojoj sjednici održanoj 

dana 29. 05. 2023. godine obavila je provjeru formalnih uvjeta prijavljenih kandidata te utvrdila 

sljedeće. Na Javni poziv za isticanje kandidature za izbor članova za Savjet mladih Grada Otoka 
kandidaturu su podnijeli sljedeći ovlašteni predlagatelji: 1. Neformalna skupina od dvadeset mladih. 

Kandidature su dostavljene pravovremeno od ovlaštenih predlagatelja i potpune su, a sadrže naziv i 

sjedište ovlaštenog predlagatelja, opis prijavljenih kandidata i njihovih zamjenika, te obrazloženje 
prijedloga. Kandidature, Neformalna skupina mladih predložila je kandidaturu za sedam članova i 
sedam zamjenika članova Savjeta mladih Grada Otoka kako slijedi:  

1. Katarina Sabljić, predsjednik - Ana Marija Trutin, zamjenik,  

2. Domagoj Lovrić, član - Kristijan Lovrić, zamjenik,  

3. Marko Vuković, član - Pero Vrebac, zamjenik,  

4. Nives Skokić, član - Katarina Mazul, zamjenik,  
5. Patrik Pavešić, član -  Helena Šarić, zamjenik,  

6. Sanja Kaurin, član - Julijana Pavić, zamjenik,  

7. Stjepan Barnjak, član - Katarina Pejanović, zamjenik. 

Komisija za izbor i imenovanje Gradskog vijeća Grada Otoka utvrdila je da je kandidatura za sedam 
članova i sedam zamjenika članova Savjeta mladih Grada Otoka od predlagatelja Neformalne skupine 

mladih pravovaljana. Svi kandidati imaju prebivalište na području Grada Otoka, da svi kandidati imaju 

od navršenih petnaest godina do navršenih trideset godina života. Napominje se da sukladno članku 
12. stavka 4. Zakona o Savjetu mladih član Savjeta mladih Grada Otoka koji za vrijeme trajanja 

mandata navrši trideset godina nastavlja sa radom u Savjetu mladih Grada Otoka do isteka mandata na 
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koji je izabran. U Članku 9. Odluke o osnivanju propisano je da popis važećih kandidatura utvrđuje 

gradonačelnik, da se ime i prezime kandidata na listi navodi prema redoslijedu zaprimljenih 
prijedloga. Sukladno naprijed navedenom utvrđuje se popis važećih kandidatura za članove i 
zamjenike članova Savjeta mladih Grada Otoka kako slijedi:  

1. Katarina Sabljić, predsjednik - Ana Marija Trutin, zamjenik,  

2. Domagoj Lovrić, član - Kristijan Lovrić, zamjenik,  

3. Marko Vuković, član - Pero Vrebac, zamjenik,  

4. Nives Skokić, član - Katarina Mazul, zamjenik,  
5. Patrik Pavešić, član -  Helena Šarić, zamjenik,  

6. Sanja Kaurin, član - Julijana Pavić, zamjenik,  

7. Stjepan Barnjak, član - Katarina Pejanović, zamjenik. 

Sukladno prethodno navedenom članku 9. stavku 2. Odluke o osnivanju se propisuje da lista kandidata 
sadrži ime i prezime kandidata i zamjenika, datum i godinu rođenja. Komisija za izbor i imenovanje 

utvrđuje popis važećih kandidatura. Temeljem članka 12. stavka 6. Zakona o Savjetu mladih ovo 

Izvješće o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidata za Savjet mladih Grada Otoka sa popisom 
važećih kandidatura dostavlja se Gradskom vijeću Grada Otoka i biti će objavljeno na mrežnim 
stranicama Grada Otoka, te Oglasnoj ploči Grada Otoka. 

 Stjepan Topalović: Zahvaljujem se vijećniku Tomi Babiću, predsjedniku Komisije za izbor i 
imenovanje. Sada ću dati pauzu od deset minuta. Ja bih zamolio Mandatno povjerenstvo vijećnike 

Ivana Žagara i vijećnicu Mariju Čepo da podijele listiće. Pauza je, svi prisutni vijećnici dobit će 
glasačke listiće da glasuju.  

... 

- Izbor članova i zamjenika članova Gradskog savjeta mladih Grada Otoka. 

... 

Stjepan Topalović: Pauza je prošlo,  nastavlja se sa 21. sjednicom Gradskog vijeća Grada Otoka. 

Mandatno povjerenstvo provjerilo je glasove. Inače vas moram izvijestiti da se Mandatno 

povjerenstvo sastoji se od tri člana: Ivan Žagar, Marija Čepo i Nikolina Cvitkušić. Prisutno je dva 

člana. Zamolio bih predsjednika Žagara odnosno Mandatno povjerenstvo da nas izvijesti.  

Ivan Žagar: Mandatna komisija je utvrdila da je pristupilo glasovanju 9 vijećnika, od toga imamo 

8 pravovaljanih listića i 1 listić je nevažeći. Svi navedeni su dobili po 8 glasova.  

Stjepan Topalović: Zahvaljujem Ivanu Žagaru, predsjedniku Mandatnog povjerenstva. Molio bih 

vijećnike da se dizanjem ruke izjasnimo o prijavljenim kandidatima za Savjet mladih Grada 

Otoka.Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je odlukom glasovala većina vijećnika uz 8 

„za“ i 1 „suzdržan“ prihvaćeno Izvješće o izboru članova i zamjenika članova gradskog Savjeta 

mladih Grada Otoka. 

Na temelju članka 8. stavka 3. Odluke o osnivanju Gradskog savjeta mladih Grada Otoka (Službeni 

vjesnik Vukovarsko-srijemske županije broj 22/14), te članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni 

vjesnik Vukovarsko-srijemske županije broj 14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka broj 

02/20, 02/21 i 03/21-pročišćeni tekst)  Gradsko vijeće Grada Otoka na 21. sjednici održanoj 29. 

svibnja 2023. godine prihvaća većinom glasova uz 8 „za“ i 1 „suzdržan“ 

 

ODLUKU 

o izboru članova Gradskog savjeta mladih Grada Otoka 
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Ad 18. Odluka o sufinanciranju cijene smještaja djece s područja Grada Otoka u dječjim vrtićima 

izvan područja Grada Otoka. 

Mirko Martinović: U materijalima za sjednicu dobili ste Odluka o sufinanciranju cijene 

smještaja djece s područja Grada Otoka u dječjim vrtićima izvan područja Grada Otoka. Ovdje se radi 

o roditeljima koji nisu uspjeli svoju djecu upisati u naš Dječji vrtić Pupoljak. Po nekakvim 

neslužbenim informacijama radi se na godišnjoj razini negdje o tridesetero djece koja se nisu mogla 

upisati. Mi smo omogućili tim roditeljima da mogu svoju djecu upisati u druge Dječje vrtiće. U članku 

2. se navodi koji su to uvjeti, da će financiranje biti od strane grada, da je dijete od navršenih godinu 

dana života, najmanje jedan roditelj mora imati prebivalište i boravište na području Grada Otoka, 

najmanje jedan roditelj mora biti zaposlen i da sve obveze prema Gradu Otoku po bilo po kojoj osnovi 

moraju biti podmirene od strane podnositelja zahtjeva. Svi ti uvjeti koje sam ja spomenuo moraju biti 

kumulativno ispunjeni. U članku 3. se navodi da će grad sufinancirati u iznosu 55,00 eura mjesečno po 

djetetu a ostatak od cijene snosit će roditelj. Mi smo imali slučajeva da nam, recimo, cijena vrtića ide 

ispod tog iznosa, a to bilo otprilike nekih četiri stotine kuna, pa traže od nas npr. dvjesto pedeset kuna. 

Normalno, zašto bi mi njima dali četiristo kuna, primjerice u tom iznosu odluke, a oni traže manje, pa 

smo ugradili ovaj drugi stavak u članku 3. koji glasi „U slučaju ako određeni Dječji vrtić zatraži 

sufinanciranje Grada Otoka u nižem iznosu od iznosa iz stavka 1. ovoga članka isti će biti isplaćen 

tom dječjem vrtiću“. U članku 4. se spominju dokazi koji će potvrditi sve što je navedeno u članku 2., 

kao uvjeti. Ovdje se navodi nadležnost Upravnog odjela i da će Sporazum potpisati gradonačelnik.  

Stjepan Topalović: Imali lim kakvih pitanja? Ako nema, dajem na usvajanje. Tko je „za“, 

„protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćena Odluka o sufinanciranju cijene 

smještaja djece s područja Grada Otoka u dječjim vrtićima izvan područja Grada Otoka uz 9 glasova 

„za“.  

Temeljem članka 20. i članka 48. Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju (NN 10/97, 107/07, 

94/13, 98/19 i 57/22) te članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske 
županije, broj 14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka, broj 2/20, 2/21 i 3/21 – pročišćeni 

tekst) Gradsko vijeće Grada Otoka na 21. sjednici održanoj 29. svibnja 2023. godine, donosi 

jednoglasno sa 9 glasova „za“ 

 
ODLUKU 

o sufinanciranju cijene smještaja djece s 

 područja Grada Otoka u dječjim vrtićima 

izvan područja Grada Otoka 
 

Ad 19. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Pročišćenog teksta Odredbi za provedbu Prostornog plana 

uređenja Grada Otoka. 

Mirko Martinović: Kao što je rekao predsjednik, dobili ste u materijalima i Pročišćeni tekst 

Odredbi za provedbu Prostornog plana uređenja Grada Otoka isto tako i prijedlog Zaključka u kojem 

se može pročitati da je taj pročišćeni tekst produkt dosadašnjih pet izmjena Prostornog plana i sada 

smo zaključno sve te izmjene uklopili u ovaj pročišćeni tekst radi bolje preglednosti. Isto tako smo 

postavili ove grafičke prikaze koji se sastoje od korištenja i namjene površina i infrastrukturnih 

sustava, uređenja i korištenja, zaštite prostora u građevinskom prostoru naselja, izdvojena građevinska 

područja. Tu su još priloženi i kartografski prilozi. Sa ovim pročišćenim tekstom biti ćemo puno 

transparentniji, jer dajemo na uvid svim građanima i zainteresiranim osobama jedan cjeloviti prikaz 

Prostornog plana uređenja Grada Otoka. Postoje ljudi koji žele investirati u ovaj naš poslovni prostor i 

vrlo je jednostavno doći na web stranicu grada i pronaći naš Prostorni plan. Praktički možete zaviriti u 
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svaku česticu i što vas zanima provjeriti. Na koncu nakon što se objavi u Službenom vjesniku mi ćemo 

pročišćeni tekst dostaviti Ministarstvu prostornog uređenja, Županijskom zavodu i Službi za prostorno 

planiranje.  

Stjepan Topalović: Čuli ste izvješće o pročišćenom tekstu Odredbi, a zaključak ste također 

dobili u materijalima. Otvaram raspravu. Imali li kakvih pitanja? Ako nema, dajem na glasovanje. Tko 

je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćen prijedlog Zaključka o 

utvrđivanju Pročišćenog teksta Odredbi za provedbu Prostornog plana uređenja Grada Otoka sa 9 

glasova „za“. 

Na temelju članka 113. stavka 3. Zakona o prostornom uređenju ("Narodne novine", broj 153/13, 

65/17, 114/18, 39/19 i 98/19) i članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-

srijemske županije, broj 14/09, 04/13 i 06/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka, broj 14/09, 4/13, 6/18), 
Gradsko vijeće Grada Otoka na 21. sjednici, održanoj 29. svibnja 2023. godine, donosi jednoglasno sa 

9 glasova „za“ 

 
ZAKLJUČAK 

 

(1) Utvrđuje se pročišćeni tekst Odredbi za provedbu Prostornog plana uređenja Grada Otoka, u 

nastavku teksta: PPUG Otoka.  
 

Ad 20. Prijedlog izmjene i dopune Odluke o naknadi i drugim primanjima vijećnika i članova radnih 

tijela. 

 Mirko Martinović: U članku 2. navedene Odluke smo preračunali iznos u kunama u eure za 

predsjednika, podpredsjednika i vijećnike. Preračunali smo i napravili dodatak teksta. Predsjednik 

Vijeća mjesnog odbora ima pravo na mjesečnu neto naknadu u iznosu, tu je prazna crta. Moje nije da 

iznosim prijedloge. Predsjedniče, ako ima kakvih prijedloga. 

 

 Stjepan Topalović: Gradonačelnik se je javio za riječ.  

 Josip Šarić: Predlažem da ta naknada bude u visini naknade vijećnika u Gradskom vijeću.  

 

 Stjepan Topalović: Znači 87,60 eura mjesečno. 

 

 Stjepan Topalović: Ima li još kakvih prijedloga? Ako nema dajem prijedlog ove odluke uz 

prijedlog gradonačelnika, da se predsjedniku vijeća Mjesnog odbora mjesečno isplati naknada u 

iznosu 87,60 eura. Tko je za ovakvu odluku? Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je 

Odluka jednoglasno prihvaćena uz 8 glasova „za“. 

 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 21. sjednici održanoj 29. svibnja 2023. godine, temeljem članka 31. 
stavka 2. i 4. i članka 31.a Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (NN 33/01, 60/01, 

129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 150/11, 144/12, 19/13, 137/15, 123/17, 98/19 i 144/20) i članka 21. 

Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije broj 14/09, 4/13 i 6/18 i 

Službeni vjesnik Grada Otoka, broj 2/20, 2/21 i 3/21), donosi jednoglasno sa 8 glasova „za“ 
 

 

ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi i drugim  

primanjima vijećnika i članova radnih tijela 
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Ad. 21. Aktualni sat. 

 Milenko Drljepan: Htio bih postaviti pitanje gradonačelniku. S obzirom da smo u prošlom 

sazivu pokrenuli postupak da konačno stavimo na mjesto u svakom smislu i građevinskom i pravnom 

sve poslove koji su vezani za obnovu naše mjesne crkve. S obzirom da znate i sami, neke ću podsjetiti 

koji to ne znaju, da je naša crkva u vlasništvu Đakovačke biskupije. Oni su kao vlasnici dužni u vezi 

svih aktivnosti vezanih uz obnovu i financiranje. Poznato mi je što je sve pokrenuto. Pozdravio bih 

vijećnike koji su bili u prošlom sazivu. Kod nas se dešavaju, što se tiče izvora financiranja, donacije, 

što u svakom slučaju možemo pozdraviti, kao vijećnik iz Komletinaca. Međutim, poznavajući sve 

okolnosti koje su se dešavale kako bi crkva dobila status zaštite, sada je došlo vrijeme svih tih procesa 

da crkva može ići u jednu temeljitu obnovu. Pitanje je financiranja. Znam, poznato mi je, a i vama da 

grad u proračunu prošle godine a i sada planira sredstva glede obnove naše crkve. Ja sam rekao da je 

treći model financiranja, kod nas, skupljat će se neke donacije 8. lipnja, na Spasovo. U svakom slučaju 

nije loše, neka građani doniraju, to je izvor financiranja obnove. Daj Bože da skupimo dio sredstava da 

možemo obnoviti crkvu na taj način.  

 Stjepan Topalović: Ima li još kakvih pitanja? Ako nema ja bih zaključio raspravu i zamolio bih 

gradonačelnika da da odgovor na pitanje.  

 Josip Šarić: Zahvaljujem se na ovom pitanju. Žao mi je što je sjednicu napustio predsjednik 

vijeća Mjesnog odbora Danijel Čelebić, koji je suorganizator ove aktivnosti. Ja osobno kao 

gradonačelnik podržavam sve aktivnosti na području našega grada za dobrobit bilo koje potrebe, 

namjere, pa i ove naravno. Ja ću vas na vijeću, a rekao sam to i za Vinkovačku televiziju, podsjetiti da 

sam zatražio prijem kod biskupa odnosno nadbiskupa Đure Hranić u kojem sam naveo temelj 

prethodnih razgovora, a obavio sam s njim i razgovor u Bošnjacima. Slobodni smo vas zamoliti da 

razmotrite mogućnost prijema predstavnika Grada Otoka, vijeća Mjesnog odbora, Otočkog dekanata, 

župnika i predstavnika Ekonomskog vijeća  Župe u Komletincima u nadbiskupskom ordinarijatu radi 

razmatranja stanja obnove župne crkve u Komletincima i izvješća o zajedničkim projektima. Ovo je 

dopis od 14. rujna 2020. godine i nakon toga je uslijedio taj naš zajednički sastanak. Ovdje smo mi 

htjeli kao grad i vijeće i ja kao gradonačelnik poslati poruku da obnova crkve jeste naša zajednička 

obveza i mi to gledamo kao grad i kao vjernici da trebamo pomoći u toj aktivnosti. Mi smo predložili 

u ime grada, i njihovi nadbiskupi su bili nazočni na tom sastanku, da će grad preuzeti obvezu da snosi 

i financira pedeset posto obnove crkve. To tako stoji. To tako i stoji u ovom proračunu. Ovu godinu 

imamo osiguranu potporu u iznosu od tristo tisuća kuna. Sve aktivnosti oko obnove mora voditi crkva, 

jer je to crkveni objekt i nije vlasništvo grada. Mislim da smo mi jedan od rijetkih gradova, zadužiti ću 

pročelnicu za financije da mi izvadi sve donacije koje smo mi davali jednoj i drugoj crkvi, a u ovom 

slučaju crkvi u Komletincima. Da se vidi o kojem se tu iznosu potpora s naše strane radi. Iznenadit će 

te se, tu se radi o značajnim i velikim donacijama koju smo mi uvijek davali za potporu crkve i 

trebamo to raditi i u buduće. Meni je žao što nema predsjednika Vijeća mjesnog odbora i žao mi je što 

se ovakva aktivnost organizira da nismo uključeni i mi kao grad u tu namjenu i inicijativu za obnovu 

crkve, jer inicijativu smo pokrenuli mi kao grad. Podržavamo mi ovu aktivnost koja je planirana i ja 

predlažem da mi uplatimo deset tisuća kuna za aktivnost koja će sada biti, 6. ili 8. kada će to biti 

potrebno. Mi smo prošle godine pisali biskupu i upoznali ga da smo imali osigurana sredstva za 

obnovu crkve, međutim nije počeo postupak obnove crkve. Naveli smo u našem dopisu da moramo 

potpisati sporazum. Temeljem toga sporazuma mi možemo uplaćivati donaciju, jer se radi o značajnim 

i velikim sredstvima. Oni koji to organiziraju svjesno ili nesvjesno zaborave nas. S obzirom da nismo 

tako mladi ni zeleni, tu fali dobronamjernosti u ovoj aktivnosti koja se radi, ali dobro. Treba 
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odgovoriti i župniku i predsjedniku Vijeća mjesnog odbora da mi podupiremo njihovu aktivnost, ali 

smo neugodno iznenađeni kako to da grad nije pozvan da zajedno to radimo. Vi tu možete skupiti 

nešto novaca. Naravno svaka kuna će dobro doći za obnovu crkve. Obnova crkve je postupak koji traje 

duže vrijeme. Mi ćemo, još jednu stvar da budete upoznati, postoji mogućnost potpore od strane 

Ministarstva regionalnog razvoja, razgovarali smo već u dva-tri navrata. Sve s naše strane što treba 

učiniti, učinit ćemo. Pa eto, kad nas nisu zvali, njima na čast. Ima li potrebe nešto komentirati. To sam 

ja na Klubu vijećnika već rekao. Što se tiče ceste Otok – Bošnjaci mislim da je Odluka  pripremljena i 

čeka odluku Vlade odnosno čeka novi rebalans proračuna kojim bi trebalo biti osigurana sva sredstva. 

Cjelokupni iznos je oko 6,5 milijuna eura. Radi se o pet faza. Mi možemo očekivati tijekom ljeta 

objavu natječaja i početak radova. To je ono što je nama iznimno bitno kao gradu. Svi smo uključeni, 

manje ili više u pitanje projekta Virovi. Prošle godine smo riješili, nama vrlo veliki i važan problem. 

Priključili smo struju na Otočkim Virovima. Po nekoj našoj procijeni smanjili smo izdavanje ili 

izdvajanje za rad Bioekološko – edukacijskog centra za milijun kuna. Sada sam ja potpisao ugovor i  

dobili smo 600 tisuća kuna povrata od tih novaca koji smo uplatili za priključak od strane Hrvatske 

elektroprivrede, odnosno Elektre. To je ono što nam je važno. Ova godina bi nam stvarno mogla biti 

jako dobra godina što se tiče gradnje cesta. Imamo ozbiljne naznake. Ja sam prošli tjedan obavio jedan 

razgovor sa državnim tajnikom Josipom Bilaverom i ministrom Šimom Erlić i nije još donesena 

odluka, a ušla je i ulica Strossmayerova. Imamo naznake da je u planu ove godina i izgradnja kružnog 

toka kod benzinske pumpe u Otoku. Ako nam se to sve poklopi ovako kako se sada najavljuje biti će 

nam stvarno jedna bogata godina kada je u pitanju cestogradnja. Nama praktički ostaju ove naše 

gradske ulice odnosno nerazvrstane ceste koje mi financiramo kao grad. Napraviti ćemo mi ove godine 

uz Zrinski Frankopana i Gajevu.  Varoščica je u kritičnom stanju. Nagodinu bi onda planirali 

presvlačenje pojedinih ulica u Komletincima Starčevićeve i Blaževci zbog izgradnje aglomeracije. 

Mislim da smo stvarno tu infrastrukturu doveli do jedne predobre situacije. Čekamo rezultate projekta 

Ciglana. To je ono što nas sigurno sve zanima. Veliki projekt. Ovog trenutka smo u određenoj fazi 

završetka sanacije na Ciglani, koju smo započeli. U pregovorima smo sa NEXE-e grupom da 

preuzmemo ili da zamijenimo oko četiri hektara, vidjet ćemo pravni model četiri hektara. Vranjevo 

sada sa njima pregovara da to dovedemo u jednu pristojnu situaciju i nakon toga bi napravili tu 

zamjenu za ovo zemljište u poduzetničkoj zoni. Sada ja razmišljam o tom zemljištu koje nam je za 

nekakav novi projekt. Naravno napraviti još širi i veći sportsko – rekreacijski centar, po meni sa 

jednim otvorenim bazenom. Ne sa nekom preekstra investicijom i po meni teškom za održavanje. S 

jednim malim bazenom otvorenim za naše sugrađane, sa još pojedinim sportskim terenima. Prostor će 

biti ogroman, otprilike četiri hektra. Kada se to uklopi u ovu našu sliku u ovaj naš projekt gdje je sve 

ovo predviđeno, imat ćemo jedan sportsko – rekreacijski centar kakav rijetko tko u okolici ima. Ono 

što ja znam da je puno projekata prijavljeno, a puno ima, odnosno nema dovoljno novaca. Šta će se tu 

napraviti? Da li će se napraviti i da li će ići još jedan natječaj ili će se ovdje osigurati nešto više 

novaca, kako bi svi dobili. Poznavajući politiku i premijera, ja vjerujem da ćemo naći rješenje. Možda 

za kraj, ako nešto treba o ovim aktualnim projektima. Da imate informaciju. Mi pripremamo dva 

projekta završetka obnove Vatrogasnog doma u Otoku i Vatrogasnog doma u Komletincima, gdje bi 

izgradili još dvije garaže i uredili tavanski prostor. Natječaji bi trebali ići nagodinu. Otprilike kako 

stvari stoje. Nagodinu očekujemo natječaj za dom kulture u Komletincima. Dakle, ideja nam je da 

prijavimo izgradnju Doma kulture u Komletincima, a za to imamo građevinsku dozvolu. Sve je 

spremno što se toga tiče. Znači u Komletincima bi bio Dom kulture. Postoje čak mogućnosti za 

Tradicijsku kuću, ako se pojavi neki od natječaja. Dom kulture bi bio apsolutan prioritet. Imamo u 

pripremi projekt na Čistinama kroz ovaj turizam. Tu planiramo izgradnju Lovretičevog etno naselja, 

dio sadržaja za bajkere, dio sadržaja za konjogojce, tipa nekakvog hipodroma, info centar itd. To je 

ono na lijevoj strani od ceste na Čistinama. Projekt bi po mogućnosti išao nagodinu. Imamo, možemo 

slobodno reći, osigurano 12 milijuna kuna. Dom kulture, ja mislim ostalo je po onom izračunu 10 
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milijuna kuna. Ova dva projekta za DVD i za jedan i drugi Grad će odraditi prijave. Prijavili smo stazu 

na groblju. Kako smo i u Komletincima doveli groblje do jednog lijepog nivoa, uredili mrtvačnicu, 

obnovili kapelicu uredili pristupne staze i sve ono što je bilo potrebno, to sada radimo i u Otoku. Ovu 

godinu nakon završetka kapelice uredili bi i staze kroz groblje. Nagodinu treba vidjeti, mislim da bi 

trebali i u Komletincima novu ogradu napraviti i riješiti pitanje proširenja groblja. Imamo onaj dio 

zemljišta što smo kupili od crkve. Nema tu vijećnika Popića za ono pitanje oko ovih naknada. S 

obzirom da nam je stanje u proračunu tako da ova godina nije baš zavidna. Sljedeća će biti ipak puno 

bolja. U ovoj godini umanjili smo svima donacije i potpore udrugama, društvima, klubovima itd. 

Obveza grada prema bilo kojem društvu, a posebno školi, to nije obveza. To je pitanje naših 

financijskih mogućnosti da li mi kroz proračun to možemo financirati ili ne možemo. I tu bi bilo dobro 

provjeriti te donacije pa da vi vidite koliko smo mi svakoj školi davali za nekakve kapitalne potpore ili 

nešto za redovni rad. Škola ima osigurana sredstva od Ministarstva znanosti putem decentraliziranih 

sredstava i jedna i druga. Oni nemaju tu nikakvih ozbiljnih problema. Naravno da je lijepo, koju kunu 

više ako ti netko da, ok. Ovog trenutka smo mi u takvoj situaciji da ne možemo. Kad budemo mogli 

naravno da ćemo im uplaćivati. Da li smo nešto od projekta ispustili? Uglavnom da vi imate 

informaciju, radimo mi ozbiljno, pripremamo se na velike projekte. U Vranjevu se situacija bitno 

poboljšava, tu se aktivnosti provode i sve to ide naprijed. Bolja je puno situacija nego što je bila prošle 

godine. Izazovna je, ali mi volimo izazove. Jučer je održano Otočko proljeće. Ja sam imao svoju 

privatnu obavezu. Čestitam na organizaciji Mirku, Gordani, Zlatku, Ružici i ekipi koja radi. Uspjeli 

smo to sve organizirati. 

 Stjepan Topalović: Zahvaljujem gradonačelniku. Ja bih se zahvalio na suradnji svima. 

Zaključujem 21. sjednicu Gradskog vijeća Grada Otoka u 14,50 sati. 

  

 
Svršetak sjednice u 14,50 sati. 

 

              Zapisničar 

  Marija Vuković, mag. iur. 
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